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 بانوی لژیونر دوچرخه سوار 
ایران در تیم اسپانیایی 

ایسنا: لژیونر دوچرخه سواری زنان ایران 
گفت: خیلی خوشحالم که با تیم جدیدم 
می توانم در مسابقات حرفه ای شرکت کنم 
چون وقتی دوچرخه سوار از مسابقات دور 
بماند، افت می کند. ماندانا دهقان در گفت وگو 
با ایسنا درباره حضور مجدد خود در یک تیم 
دوچرخه سواری اسپانیایی بیان کرد: هر 
ورزشکاری ممکن است که تیم باشگاهی 
خود را تغییر دهد. تیم جدیدم نسبت به تیم 
قبلی یک رده بالاتر است و چون کنتینانتال 
است می تواند در تمام مسابقاتی که زیر نظر 
اتحادیه جهانی دوچرخه سواری است و امتیاز 
دارد، شرکت کند. قرارداد من با این تیم یک 
ساله است و قرار است در تمام مسابقاتی که 
در کشور اسپانیا و کشورهای همسایه آن 
برگزار می شود، شرکت کنیم. او در مورد اینکه 
اکثر دوچرخه سواران ایران در مسابقات کمی 
شرکت می کنند و حضور در این تیم می تواند 
کمک زیادی به بالا نگه داشتن آمادگی اش 
کند، تصریح کرد: در دوچرخه سواری تمرین 
بدون مسابقه فایده ای ندارد. تیم ملی هم در 
سال فقط در مسابقه قهرمانی آسیا شرکت 
می کند و در مسابقات دیگر شرکت نمی کند. 
اگر دوچرخه سوار از مسابقات دور بماند افت 
می کند و خیلی خوشحالم که با تیم جدیدم 

می توانم در مسابقات حرفه ای شرکت کنم. 

 تراِشتگن: دوست دارم دروازه بان 
اول تیم ملی آلمان شوم

با  گفت وگو  در  ترِاشِتگن  آندره  مارک 
روزنامه »موندو دپورتیوو« چاپ کاتالونیا 
درباره حضورش در تیم بارسلونا گفت: بارسلونا 
باشگاهی ایده آل برای من است. بازیکنان ما 
باید یک گام به جلو بردارند. ما باید عناوین 
قهرمانی را به هر شکل ممکن کسب کنیم. تیم 
خوب کار می کند و ما با شایستگی صدرنشین 
لالیگا هستیم. وی همچنین در پاسخ به این 
پرسش که »چه آرزویی داری که هنوز به 
آن نرسیده ای؟«، اظهار داشت: اینکه روزی 
دروازه بان اول تیم ملی فوتبال آلمان شوم. 
بدیهی است که دوست دارم در تیم ملی بیشتر 
بازی کنم، اما باید گفت که مانوئل نویر در طول 
این سال ها کار بزرگی در تیم ملی آلمان انجام 
داده است. دروازه بان آلمانی بارسلونا تصریح 
کرد: ما نمی توانیم زحمات یا موفقیت های 

مانوئل را فراموش کنیم.

خارجازمستطیلسبز

خبـــــر

 درگذشت اسطوره فوتبال برزیل و جهان  

 »پله« هم بازی مارادونا شد!   

سالپنجم
شماره1456

 آرمان ملی:  ادسون آرانتس دوناسیمنتو 
ملقب به پله، اسطوره برزیلی دنیای فوتبال 
پنجشنبه 8 دی در سن 82 سالگی و پس از 
چند سال دست و پنجه نرم کردن با بیماری 

سرطان روده بزرگ از دنیا رفت. 
  زندگینامه 

پله که متولد 23 اکتبر 1940 در شهر 
میناس گرایس بود، فوتبال خود را در باشگاه 
سانتوس آغاز کرد و 19 فصل برای این تیم به 
میدان رفت که حاصل آن انجام 659 بازی و 
ثبت 643 گل بود. وی همچنین سه فصل نیز 
برای نیویورک کاسموس به میدان رفت و در 
107 بازی موفق به زدن 66 گل شد. اسطوره 
فقید فوتبال برزیل که بسیاری از کارشناسان 
از او به عنوان بهترین بازیکن تاریخ فوتبال 
یاد می کنند، 92 بار پیراهن سلسائو را بین 

سال های 1957 تا 1971 بر تن کرد. 
  آمار ها 

رکوردهای  جهان  فوتبال  اسطوره 
عنوان  کرد: سه  ثبت  از خود  ماندگاری 
قهرمانی جام جهانی را با برزیل در سال های 
1958، 1962 و 1970 به دست آورد و تنها 
بازیکنی که سه بار قهرمان شد. در 17 سالگی 
به جوانترین بازیکن تاریخ تبدیل شد که 
جام جهانی را برده است، رکوردی که هنوز 
پابرجاست. در 812 بازی رسمی برای باشگاه 
و کشورش 757 گل به ثمر رساند، رکوردی که 
برای چندین دهه پابرجا بود تا اینکه کریستیانو 
رونالدو پرتغالی رکورد او را تحت الشعاع قرار 
داد. اتحادیه فوتبال برزیل )CBF( و سانتوس 
می گویند پله در مجموع 1283 گل در 1367 
بازی به ثمر رساند در حالی که فیفا این رقم را 
1281 گل در 1366 بازی اعلام کرده است. 
77 گل در 92 بازی رسمی برای برزیل باعث 
شد تا او بهترین گلزن تاریخ این کشور در 
کنار نیمار باشد که هفتاد و هفتمین گل خود 
را در جام جهانی 2022 به ثمر رساند. در 
بازی های جام جهانی 12 گل زد. ثبت 6 پاس 
گل در مکزیک 1970 -  یک رکورد برای یک 
جام جهانی بود. در بازی های رسمی و غیر 
رسمی 92 هت تریک کرد. در سال 1959 
توانست 127 گل برای سانتوس به ثمر رساند 

که تصور می شود بیشترین گل زده توسط یک 
بازیکن در یک سال تقویمی باشد. با 643 گل 
در 659 بازی به عنوان بهترین گلزن سانتوس 
شناخته شده است. شش بار با سانتوس قهرمان 
سری آ برزیل شد و سانتوس را به دو قهرمانی 

کوپا لیبرتادورس )1962 و 1963( رساند. 
  عزای عمومی

دولت برزیل به دلیل فوت ادسون آرانتس 
دوناسیمنتو ملقب به پله، اسطوره برزیلی 
دنیای فوتبال که پنجشنبه شب فوت کرد، 
سه روز عزای عمومی در این کشور اعلام کرد. 
رسانه های برزیلی طی روزهای گذشته گزارش 
داده بودند که شیمی درمانی روی اسطوره 
فوتبال برزیل دیگر جواب نمی دهد و به همین 
دلیل پزشکان بیمارستان آلبرت انیشتین این 

روش درمانی را متوقف کردند. 
  یادآوری پیام به مرگ دیه گو

پس از درگذشت پله اسطوره برزیلی فوتبال، 
پیامی که او حدود دوسال پیش برای مارداونا 
گذاشته بود بار دیگر مورد توجه کاربران فضای 
مجازی قرار گرفته است. پله که احترام زیادی 
برای مارادونا قائل بود پس از مرگ او در توییتی 
احساسی نوشت: »امیدوارم بتوانیم روزی در 

بهشت با یکدیگر فوتبال بازی کنیم.« 
  واکنش ها 

- جانی اینفانتینو، رئیس فیفا: غیرممکن 

است که میراث پله را در کلام خلاصه کنیم. 
به خانواده، دوستان، فدراسیون فوتبال برزیل، 
کشور برزیل و به همه هواداران فوتبال که 
او را دوست داشتند، تسلیت عمیق خودم را 
ابراز می کنم. سوگوار از دست دادن حضور 
فیزیکی پله عزیزمان هستیم، اما او مدت ها 
پیش به جاودانگی رسید و برای همیشه کنار 

ما خواهد بود. 
او  یوفا:  رئیس  چفرین،  الکساندر   
اولین سوپرستار فوتبال است و به خاطر 
دستاوردهایی که درون و بیرون از زمین کسب 
کرد، طلایه دار رشد فوتبال برای تبدیل شدن 
به محبوب ترین ورزشگاه جهان را ایفا کرد. 

جای خالی او واقعاً احساس می شود. 
 توماس باخ رئیس کمیته بین المللی 
المپیک: با درگذشت پله، جهان یک اسطوره 
عالی ورزشی خودش را از دست داد. او 
معتقدی واقعی نسبت به ارزش های المپیک و 
حامل سربلند مشعل المپیک بود. اهدای نشان 

المپیک به پله یک افتخار محسوب می شد. 
 لیونل مسی: روحت شاد؛ پله. 

- فرانتس بکن باوئر: فوتبال بزرگ ترین فرد 
خود در تاریخش و من یک دوست منحصر به 
فرد را از دست دادم. فوتبال همیشه برای تو 

خواهد بود؛ روحت شاد. 
 کریستیانو رونالدو: تسلیت عمیق من 

به برزیل، به ویژه خانواده ادسون آرانتس 
دوناسیمنتو. یک خداحافظی باشکوه برای 
»شاه پله« جاودان، برای بیان دردی که سراسر 
جهان فوتبال تحمل می کند، به هیچ وجه 
کافی نیست. او الهام بخش میلیون ها نفر و یک 

مرجع برای دیروز، امروز و همیشه است. 
 کیلیان امباپه: شاه فوتبال ما را ترک کرد، 

اما میراث او هیچ گاه فراموش نمی شود. 
 اوسین بولت، قهرمان دوی سرعت: یک 

اسطوره ورزشی. روحت شاد شاه پله. 
 گابریل باتیستوتا: ممنون به خاطر تمام 

چیزی که به جهان فوتبال دادی. 
 ارلینگ هالند: هر حرکتی که بازیکنان 
فوتبال انجام می دهند، پله ابتدا آن را انجام 

داده است. روحت شاد. 
 نیمار: شماره 10 قبل از پله فقط یک عدد 
بود. من این جمله را در برهه ای از زندگی ام 
خواندم، اما این جمله زیبا کامل نیست. 
می خواهم بگویم فوتبال قبل از پله تنها یک 
ورزش بود که پله آن را عوض کرد. او فوتبال 
را به هنر، سرگرمی تبدیل کرد. پله صدایی به 
مردم فقیر و سیاه پوست و به برزیل یک دیدگاه 
داد. فوتبال و برزیل سپاس خود را نسبت 
به شاه نشان می دهند. او رفته اما جادویش 

می ماند. پله جاودان است. 
 باشگاه رئال مادرید: رئیس و هیات مدیره 
باشگاه رئال مادرید عمیقا از درگذشت اسطوره 
فوتبال جهان و یکی از بهترین بازیکنان ادوار 
مختلف ابراز تأسف می کند. رئال مادرید 
تسلیت خودش را به خانواده، عزیزان و 
باشگاه های پله، کنفدراسیون فوتبال برزیل و 
تمام هواداران فوتبال در برزیل و سراسر جهان 

تسلیت می گوید. 
 باشگاه بارسلونا: باشگاه بارسا تأسف عمیق 
خود را بابت درگذشت شاه پله، یکی از بهترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال ابراز می کند. فوتبال با 

او بزرگ تر شد. 
 روزنامه فرانسوی »اکیپ« تیتر زده »پله 
پادشاه بود.« روزنامه انگلیسی میرر نیز تیتر 
»بهترین« را برای توصیف پله انتخاب کرد. 
روزنامه ایتالیایی »کوریره دلو اسپورت« هم 

تیتز »پادشاه درگذشت« را برگزید.

  عزیزی خادم رئیس عزل شده فدراسیون فوتبال گفت: 
من خیلی علاقه ای به رئیس سابق بودن ندارم بلکه رئیس 

عزل شده غیرقانونی هستم. 
  حضور در فدراسیون 

 شهاب عزیزی خادم درباره دوران حضور خود در 
فدراسیون فوتبال اظهار داشت: من خیلی علاقه ای به رئیس 
سابق بودن ندارم، بلکه رئیس عزل شده غیرقانونی هستم. 
خیلی واضح، آشکار و غیرقانونی مرا از فدراسیون فوتبال کنار 
گذاشتند. نباید فراموش کنید انسان ها نباید وجدان، انصاف 
خود و وجدان افکار عمومی را به دلیل نگاه شخصی به سمتی 
ببرند که زیر پا گذاشته شود. فدراسیون فوتبالی را تحویل 
گرفتم که سیاهی، تاریکی و ناامیدی در آن موج می زد. وی 
افزود: حتی خوش بین ترین افرادی که به فوتبال ملی امید 
داشتند، پنج درصد و افراد بدبین صفر درصد امیدی به صعود 

تیم ملی به جام جهانی نداشتند.
  فدراسیون بی اعتبار! 

رئیس سابق فدراسیون فوتبال تصریح کرد: نه اعتباری 
وجود داشت و نه کسی به آن اعتنا می کرد. نباید این واقعیات 
را فراموش کنیم. باید به جنگ فوتبالی می رفتیم که میزبانی 
را از ما گرفته بودند. داستان ویلموتس را داشتیم و بعد از او 
هم اسکوچیچ آمده بود. فدراسیون درگیر مسائل و مصائب 
خودش بود که تاریخ فوتبال ایران کمتر به خودش دیده 

است. 
  ارزان ترین و سریعترین صعود! 

عزیزی خادم اضافه کرد: تیم شما به بحرین می رود اما این 
را بدانید شانس ما به مراتب بیشتر از شما است . آنها با یک 
برد به جام ملت های آسیا می رفتند اما با یک مساوی و یک 
باخت حتی جام ملت ها را هم از دست می دادیم. ارزان ترین و 
سریع ترین صعود به جام جهانی را رقم زدیم. با کمترین هزینه 
و مربی خیلی ارزان قیمت 15 بازی انجام داده و با 14 برد و 
یک تساوی به جام جهانی رفتیم. این در تاریخ فوتبال ملی 
ایرآنکه از سال 1325 و تقریبا 80 سال سابقه دارد، بی نظیر 

است و کم نظیر نیست. 

  فوتبال بانوان 
وی عنوان کرد: مساله بعدی توجه به فوتبال بانوان به عنوان 
بخش اعظمی از فوتبال کشور است. با وجود فشارهای زیادی 
که از جاهای مختلف به من وارد می شد و فوتبال بانوان به 
فراموشی سپرده شده بود، این موضوع را با یک کار جمعی به 
بهترین شکل جلو بردیم.  همه ایرانیان در کل دنیا در یک سالی 
که ما در فدراسیون فوتبال داشتیم، به آن افتخار می کردند. 
فدراسیون الهام بخش توسعه کشور قرار گرفته بود زیرا کار 
جمعی و درست انجام شد. همه این موارد هم به لطف الهی 
اتفاق افتاد. اگر آدم ها با نیت درست عمل کنند، خداوند عالم 
کمک می دهد. یادم نمی رود ملی پوشان بانوان آرزو داشتند 
در یک هتل آکادمی اردو بزنند اما در یک سال فعالیت بنده از 
امکاناتی استفاده کردند که تیم ملی فوتبال بزرگسالان از آن 

استفاده می کرد. 
  داوران 

رئیس سابق فدراسیون فوتبال افزود: دستمزد داوران را 400 
درصد افزایش دادیم. برای اولین بار 30 درصد تبلیغات محیطی 
را به باشگاه ها دادیم. از چهره های ملی فوتبال مثل مهدوی کیا، 
شمسایی و کریم باقری استفاده کردیم. فوتبال ما را به انحصار 
کشیده بودند اما این تابو را شکاندیم. مگر فوتبال انحصار است 

و باید 30_20 سال در اختیار این افراد باشد؟ 
 VAR  

رئیس سابق فدراسیون فوتبال در مورد سیستم VAR که 
قرار بود در زمان فعالیت وی به فوتبال ما بیاید توضیح داد: 
در آن زمان به اندازه کافی به این مسائل پرداخته شد در 
مورد VAR تا حدی که توانستند به فدراسیون تاختند، اما 
این مسائل کذب محض بود VAR پروژه شخصی یا آماتور 
نیست بلکه کارگروه می خواهد این کارگروه باید به تأیید فیفا 
برسد. وی در خصوص می خواستند با شرکت VAR قرارداد 
ببندند پاسخ داد: ما قراردادی نبستیم بارها در تلویزیون 
گفته ایم و همه مردم بیشتر از ما می دانند هیچکس این 
سیستم را نخرید فقط برای 4 بازی به صورت اجاره و تا عید 
نوروز می خواستیم آن را تحویل بگیریم تا داوران مان آموزش 

.. سیستم مورد تأیید  ببینند، مشکلاتش مشخص شود و.
فیفا بود ضمن اینکه مسئولیت VAR با ما نبود و اینکه خود 
باشگاه ها باید می رفتند و پس از مذاکره کردن آن را خریداری 
می کردند. در واقع کانال ارتباط با شرکت مدنظر فدراسیون 
است. رئیس سابق فدراسیون فوتبال در مورد اینکه در همان 
مقطع خود فدراسیون در خصوص ملیت شرکت طرف مذاکره 
خرید یا فروش آن دچار چالش شد، گفت: چالش را فضای 
رسانه ای درست کرد. آن را هم با تشکیل دو برنامه و تخریب 
 VAR ما ایجاد کرد. نمی خواستند فدراسیون عزیزی خادم
بیاورد. می آوردیم می خواستند جلوی خوشحالی مردم را 
بگیرند دیدید برای ورود زنان به ورزشگاه چه داستان هایی راه 

انداختند همین افراد پاسخگو نبودند. 
  تاج 

رئیس سابق فدراسیون فوتبال در خصوص اینکه آیا 
صحبت هایش در خصوص عملکرد خودش است یا نقد دوره 
مدیریت مهدی تاج گفت: من کاری به تاج ندارم همه ایران و 
عالم می دانند این فدراسیون غیرشرعی، غیرخدایی، غیرقانونی 

است اما من با یک انتخاب دموکراتیک به فدراسیون آمدم. 
  کدام هیات رئیسه؟ 

وی در خصوص اینکه رأی هیات رئیسه سبب برکناری او از 
ریاست فدراسیون شد، گفت: کدام هیات رئیسه؟ منافع ملی 
حتما بالاتر از هر چیزی می بینم اگر مرا غیرقانونی برداشتند. 
سابقه تاریخی دارد که خیلی از رؤسای سابق فدراسیون پس 
از چنین اقداماتی به دادگاه های بین المللی رفتند اگر من هم 
وطن فروش بودم چنین کاری انجام می دادم به حدی شرافت 
دارم و فوتبال ملی و مردم برای من مهم هستند که هیچ اقدامی 
نکردم یکی از مسؤولان عالی رتبه کشور به من زنگ زد و گفت 
موقعی سمت این داستان ها نرو، گفتم خیال تان راحت باشد. 

  پاداش ها 
عزیزی خادم در خصوص پاداش های پرداختی در دوره 
ریاست وی گفت: حرف زدن راحت است معیار فدراسیون 
فوتبال عملکردش است. اگر یک ریال خارج از مصوبه داده شده 
است. بارها اعلام کردم چنین اتفاقی رخ نداد. پرداخت پاداش ها 
چارچوب، ذی حسابی و شرایطی دارد. دسته بندی شده است 
از قضا خیلی خوشحال می شوم پاداش های پرداختی در تمام 

دوره ها را با هم مقایسه کنید.

 عزیزی خادم: رئیس سابق نه، »رئیس عزل شده غیرقانونی« هستم  

   آماده
تیم گل گهر پس از لغو بازی مقابل آلومینیوم، این 
روزها خود را آماده حضور در دیدار با پرسپولیس 
می کند که از حساسیت زیادی برای شاگردان امیر 
قلعه نویی برخوردار است و می تواند این تیم را به صدر 

جدول نزدیک تر کند.

      مربی ایرانی در عراق
میترا شعبانیان از سوی فدراسیون کشور عراق 
به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال زنان این کشور 
انتخاب شد و با عقد قرارداد رسمی هدایت تیم زنان 
عراق را در رقابت های قهرمانی زنان آسیا بر عهده 

 . فت گر

           آخرین دیدار سال 
علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی فوتبال 
کشورمان پس از درخشش در مسابقه دوستانه 
مقابل ایگلز، در دیدار برابر تیم امن از دقیقه ۶۲ 
وارد زمین شد و آخرین بازی خود را در سال ۲۰۲۲ 

انجام داد.

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
 تسنیم: وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال ایران 
درباره تورنمنت فوتسال کیش که با حضور جوانانی از سراسر 
کشور برگزار شد، اظهار داشت: از کمیته فوتسال و فدراسیون 
فوتبال بابت برگزاری تورنمنت کیش تشکر می کنم. 
بازیکنان زیادی در این بازی ها حضور داشتند و بیشتر از 90 
مسابقه برگزار شد، اما این تازه شروع کار است. وی با اشاره 
به لزوم توجه به این بازیکنان جوان بیان کرد: ما انگار تازه 
بچه را به دبستان فرستادیم، اما نباید دوره های راهنمایی، 
دبیرستان و دانشگاه این بچه را فراموش کنیم. تورنمنت 
کیش دبستان بسیار خوبی بود و خودم سه چهار بازیکن 
خوب در این بازی ها دیدم. ما باید به این دریای خروشان 
بها بدهیم و ساختار خوبی ایجاد کنیم. اگر گام به گام پیش 
برویم، روزهای روشنی پیش رو خواهیم داشت. سرمربی 
تیم ملی فوتسال ایران در مورد برنامه های این تیم تصریح 
کرد: تا زمانی که قرارداد دارم، کارم را انجام می دهم. من 
پس از جام ملت های آسیا بازی های لیگ را در سالن تماشا 
نکردم، اما همراه با مربیان تیم ملی همه دیدارها را با جزئیات 
کامل دیدیم و برنامه مان را برای هفته های آینده که بازی ها 
سخت تر می شود، چیده ایم. هفته های باقیمانده لیگ برتر 
سخت تر می شود و می خواهیم ببینیم بازیکنان در شرایط 

دشوار چگونه خواهند بود.

بیــنالمــلل
  کیلیان امباپه که در برتری 2 بر یک خانگی تیم فوتبال 
پاری سن ژرمن مقابل استراسبورگ در هفته شانزدهم 
لوشامپیونه فرانسه، گل برتری تیمش را در دقیقه 6+90 از 
روی نقطه پنالتی به ثمر رساند، پس از این دیدار گفت: این 
یک برد عالی بود. بازی سختی بود اما ما موفق شدیم پیروز 
شویم، بنابراین خیلی خوشحالیم. جو ورزشگاه پارک دوپرنس 
باورنکردنی بود و هواداران حمایت فوق العاده ای از ما کردند. 
آنها تا پایان بازی پشت ما بودند و ما را به جلو سوق دادند. 
در این بازی هواداران واقعاً یار دوازدهم ما بودند و این به ما 
کمک کرد تا پیروز شویم. وی افزود: شعار هواداران را خوب 
نشنیدم چون از آنها فاصله داشتم، اما شنیدیم که آنها نامم 
را در بین شعارهای شان سر می دادند. این واقعاً حس خوبی به 
من می دهد و از هواداران تشکر می کنم. وقتی شرایطی مانند 
آنچه در جام جهانی قطر رخ داد را پشت سر می گذارید و به تیم 
باشگاهی تان برمی گردید، اینکه می دانید به خانه برگشته اید، 
واقعاً خوشحال تان می کند و این همیشه دلگرم کننده است. 
امباپه 23 ساله همچنین در پاسخ به پرسشی درباره شادی 
توهین آمیز امیلیانو مارتینس دورازه بان تیم ملی فوتبال 
آرژانتین پس از فینال جام جهانی 2022 قطر اظهار داشت: 
این مشکل من نیست و انرژی ام را برای چنین چیزهایی 
هدر نمی دهم. مهم ترین چیز برای من این است که بهترین 
بازی هایم را برای تیم باشگاهی ام ارائه دهم. ستاره فرانسوی 
پاری سن ژرمن در پایان در خصوص رابطه اش با برنده هفت 
توپ طلا خاطرنشان کرد: پس از بازی فینال جام جهانی قطر به 
مسی بابت قهرمانی شان تبریک گفتم. برای او و برای من بازی 
فینال همانند نبردی برای زندگی بود اما من باختم. حالا منتظر 
بازگشت لیونل به پاری سن ژرمن برای کسب پیروزی ها و به ثمر 

رساندن گل های جدید خواهیم بود.

دیدگـــــاه
خط حمله و مشکلات پرسپولیس 

وحیدقلیچ
 کارشناس فوتبال  

  پرسپولیس بعد از 2 ماه تعطیلات لیگ برتر 2 دیدار 
انجام داد که مانند ماه های گذشته مقابل استقلال و پیکان 
فوتبال بازی نکرد. به نظر می رسد نواقصی در مجموعه تیم 
وجود دارد و روند رو به رشد بازیکنان هم متوقف شده است. 
مهم ترین علت ناکامی پرسپولیس عدم گلزنی بازیکنان 
تهاجمی است که نتوانستند به خوبی وظیفه خود را انجام 
بدهند.  دو فوروارد بسیار خوب در پرسپولیس حضور 
دارند، اما در این فصل از مسابقات خیلی کمتر به آنها 
فرصت بازی داده شد. باید به مهدی عبدی و حامد پاکدل 
بیشتر بازی بدهند تا در جریان بازی قرار بگیرند و برای تیم 
تأثیرگذار باشند. به خاطر اینکه به این دو مهاجم اعتماد نشد 
روحیه شان را از دست دادند. امیدوارم در بازی های آینده 
بیشتر در ترکیب قرار بگیرند و گلزنی شان را مجددا از سر 
بگیرند.  اگر در کنار مهاجمان خارجی که جذب شدند به 
فورواردهای داخلی هم بازی داده می شد هم اکنون از انگیزه 
و روحیه بالایی برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی برخوردار 
بودند و مشکلات تیم را به دوش می کشیدند. اگر در برخی از 
بازی ها به هر دوی آنها مهلت بازی داده می شد در حال حاضر 
نگرانی در خط حمله وجود نداشت و در نوک حمله مکمل 
یکدیگر بودند.  باید بازیکنانی به تیم فوتبال پرسپولیس 
بیاورند که اخلاق حرفه ای داشته باشند. نمونه های زیادی 
به پرسپولیس آمدند که حتی یک دقیقه بازی نکردند، اما 
کلی پول از باشگاه گرفتند. پرسپولیس این همه هوادار دارد 
و بازیکنانی می خواهد که به این طرفداران احترام بگذارند. 
لوکادیا بعد از اینکه قرارداد را بست، بدون اینکه بازی برای 
پرسپولیس انجام داده باشد، نصف پول قراردادش را گرفت. 
درباره دیدار پرسپولیس با گل گهر در سیرجان باید بگویم 
امیر قلعه نویی همیشه تیم های خوبی را در مسابقات لیگ 
برتر داشته است و بازیکنان قدرتمند و سطح بالایی را به 
خدمت می گیرد. این فصل گل گهر سیرجان بازی های رو به 
جلو و تهاجمی را ارائه می دهد و یکی از بهترین ها لیگ برتر 
است. به طور حتم بازی پرسپولیس در سیرجان خیلی سخت 
خواهد بود. پرسپولیس هم امسال برای قهرمانی بسته شده 
است و باید مقابل گل گهر سیرجان دوباره روند پیروزی های 
خود را شروع کند تا با کسب 3 امتیاز به صدرنشینی خود ادامه 
دهد. وقتی که تماشاگران روی سکوها حضور نداشته باشند، 
بازیکنان برای ارائه یک بازی خوب تهیج نمی شوند. تشویق 
طرفداران روی بازیکنان تاثیر مثبت می گذارد، امیدوارم 
دوباره تماشاگران برای دیدن بازی ها به استادیوم ها بروند تا 
بازی های تهاجمی و شناوری از همه تیم ها ببینیم. اگر قرار 
باشد هواداران به ورزشگاه نروند بهتر است مسابقات لیگ 

فوتبال را تعطیل کنند. 

 مدیر روستا: تمیروف و اوکلو واقعا 
در حد لیگ ایران نیستند  

فوتبال  پیشکسوت  مدیرروستا  علی اصغر   
و  تیم ملی  وضعیت  خصوص  در  کشورمان 

رقابت های باشگاهی صحبت کرد. 
 در مورد شرایط فعلی نیمکت تیم ملی 

چه نظری دارید؟
من می گویم باید مربی خوب و پرانرژی خارجی 
بیاوریم که اسم و رسمی هم داشته باشد. شما به 
تیم ملی عربستان نگاه کنید. جدا از نتیجه ای که 
آنها در دیدار اول به دست آوردند و آرژانتین را 
شکست دادند، سبک بازی شان هم تغییر کرده 
بود. دلیل این موضوع هم فقط مربی خارجی شان 
بود. اگر قطر را فاکتور بگیریم، تیم های آسیایی 
یک سر و گردن از ما بالاتر بودند. ما هم باید مربی 
بزرگ خارجی بیاوریم و البته در کنارش چندین 
مربی جوان ایرانی را به کار بگیریم تا تجربه کسب 
کنند. در این 10 سال که کی روش روی نیمکت 
تیم ملی نشست، خروجی کادرفنی چه بود؟ کدام 

مربی ایرانی را تربیت کردیم؟
 انتقادات زیادی به عملکرد کی روش 

وارد شده است!
 نه من بلکه تمام کارشناسان هم معتقدند 
شجاع خلیل زاده و کنعانی زادگان باید در ترکیب 
اصلی بازی می کردند. حتی مربیان بزرگ دنیا هم 
نمی آیند و در آستانه جام جهانی ترکیب مرکز خط 
دفاع خود را تغییر بدهند. این دو، حدود دو سال 
در ترکیب اصلی تیم ملی بازی کردند و هماهنگی 
بالایی هم داشتند. کی روش، اما آنها را بازی نداد 
و به نظرم دلیلش هم خصومتی های قبلی و تلافی 
اتفاقات گذشته بود. او بازیکنانی را به اردوی 
نهایی دعوت کرد که در لیگ خیلی آماده نبودند. 
25 بازیکن را به جام جهانی برد که 4 تا از آنها 

دروازه بان بودند.  
 درباره شرایط پیکان در لیگ امسال چه 

نظری دارید؟
 مدیران پیکان معتقدند بحث جوانگرایی در تیم 
را دنبال می کنند، اما این تیم به جز یکی دو سال، 
همیشه به بازیکنان جوان بها داده و از آنها در سطح 
اول فوتبال ایران استفاده کرده است. من به مدیران 
سابق پیکان هم گفتم که جوانگرایی با این وضعیت 
تبعات دارد و باید یکی دو بازیکن باتجربه هم کنار 
این استعداد ها حضور داشته باشند و آنها را هدایت 
کنند. فصل قبل هم اگر امتیاز گل گهر را به پیکان 
نمی دادند، چه بسا این تیم به حاشیه می رفت و 
برای بقا می جنگید. اگر جوانی و تجربه با هم در 
پیکان ادغام شود، این تیم بدون استرس می تواند 
نتیجه بگیرد. من از مسئولان پیکان و کادرفنی 
این تیم تعجب می کنم که چگونه به دو بازیکن 
خارجی تیم شان فرصت بازی می دهند و چرا آنها را 
خریده اند؟ تمیروف و اوکلو واقعا در حد لیگ ایران 
نیستند و نمی دانم چگونه در ترکیب پیکان بازی 

می کنند. عملکرد آنها واقعا خنده دار است.  
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